



17042023

Til stede:

Simon Mork
Stein Roger Kraus
Tone Mette Wenger

Hilde Nyland
Sølwi Kraus

Espen Lien
Per Bjaanes
Erik Borander

Invitert: 3 klubbveiledere fra Norges Dykkerforbund

Forfall: Dorte Lykkegaard Øierås, Geir Wennevold, Joachim Jeppesen

REFERAT FRA STYREMØTE NR 2/2023 FOR EIDSVOLD DYKKEKLUBB

TID: Mandag 17. april kl. 19.00 STED: Råholt skole

Saksliste:

Sak 12/23 Referat fra forrige møte godkjent

Sak 13/23 Klubbutvikling

- Fra forbundet: Ines, Stine og Gunnar. De to første er under utdanning for å bli klubbveiledere. Gunnar er allerede virksom som klubbveileder
- Veilederne skal bistå klubber med klubbutvikling
- Kan bistå EDK med å få i gang sportsdykkerdelen
- Uformell samtale rundt vår klubb, utfordringer og ting vi mestrer godt.
- Forslag om 3 timers økt med styre og medlemmer, med fokus på visjoner/framdriftsplan for videre klubbutvikling, og da fortrinnsvis mtp. sportsdykking.

Sak 14/23 Materiell 1 – hva må gjøres?

- Det må klargjøres for lagringsplass av den nye båten, som er klar 1. mai. Det undersøkes hvordan vi kan få denne fraktet fra Steinkjer rimeligst og enklest mulig. Materialforvalterne ordner det slik at båtene blir plassert forsvarlig på henger etc.
- Håreken trenger ny hovedstrømbryter. Dette blir ordnet av Per ila. uke 16
- Fridykkerutstyr må leveres inn igjen

Sak 15/23 Materiell 2 – mer plass er frigjort: Utnyttelse av plass, rydding/oversikt

- Overskuddsflasker og ventiler – kan legges ut for salg, men først må vi skaffe oss en oversikt over hva vi faktisk har av utstyr, og i hvilken tilstand dette er i.
- Vedtak: Innføring av leie/depositum for å låne ut drakter. Ved uthenting av drakt betales kr. 800,- inn. kr 500 refunderes ved levering. Det må fylles ut en kontrakt i forbindelse med uthenting av kontrakt. Hilde ser på utforming av denne. Forslaget saksbehandles på neste styremøte.
- Tone Mette organiserer «drakttelling» før 17. mai, slik at vi får oversikt over lageret vårt.
- Dykkerutstyr på Myhrer og fridykkerutstyr på låven til Odd Ola.

Sak 16/23 Fullskala redningsøvelse

- Erik ønsker å gjennomføre en fullskala redningsøvelse. Dette fordrer mye forberedelse, og det stilles spørsmål ved hvor mange som vil få et reelt utbytte av en slik øvelse.
- Opplegget må være slik at mange lærer – hvordan kan vi best få til dette?
- Kan det være en ide å skalere litt ned i første omgang, og arrangere førstehjelpskurs med «caser» som en av de planlagte temakveldene til høsten?

Sak 17/23 Statusoppdatering fra gruppene; Tur-/arr., båtgruppa og ungdomsgruppa

- Båtgruppa får mandat til å lage en brukerveiledning for den nye båten; sette opp en utsjekksliste for bruk, samt gjennomføre opplæring. Det må foreligge en liste over hvem som har godkjenning til å bruke båten.
- Tur-/arr.gruppa: Joachim legger ut dato og steder på FB. De fleste turene passer for både apparat- og fridykkerne, men et par av dykkene er tiltenkt kun først nevnte. 13. personer er påmeldt til Smøla.
- Ungdomsgruppa: Ingen planlagte arrangementer utover turen til Skottevik, men Tone Mette ble litt nysgjerrig på ungdomsleir i Ålesund (sommercamp for ungdom 16-18 år) i regi av forbundet, som arrangeres i august. Hun undersøker litt rundt dette. Hun skal også ta kontakt med Røyken Dykkeklubb igjen, for å høre om en ev. ny samkjøring.

Sak 18/23 Dugnader

- Simon anser det som realistisk å gjennomføre minst en rydding vår og en høst med fridykkerne.
- Nes Båttforening Vormo/Glomma. Foreløpig er det for mye is. Nes tar kontakt når det er klart. Her kommer det informasjon på FB.

Sak 19/23 Møter og frister

- Årsmøte 20.04.23: Erik og Hilde

- Digital samling forsøpling 24.04.23 kl. 20.00-21.00 Direktelink: <https://surveys.analyzer.com/survey/linkindex?pid=pisedetp>
- Frist for å søke om treningstider: 01.05.23 – Erik ordner dette
- Rapport til lotteritilsynet 01.06 – Hilde ordner
- Svarfrist for dykking ifb. havarert Elevekongen 28.04.23 – Per og Erik
- Ledermøte 10-11. juni – Erik møter
- 8-17. september: Strandryddeuke, kan søke om støtte ifb. synlighetstiltak

Sak 20/23 Eventuelt

- Erik kontakter Anders vedr. utarbeiding av ny nettside. Styret har besluttet at det har tillit til Anders arbeid med denne, og gir ham derfor mandat til å jobbe videre uten styrets innblanding.
- Neste styremøte er onsdag 3. mai kl. 19.00 på Vognvegen 17, Dal

For Eidsvoll Dykkeklubb

Sølwi Jeantelle Kraus,

sekretær